
Η Ένωση Γονέων Παπάγου-Χολαργού έχοντας υψηλό αίσθημα ευθύνης που αφορά την 

ασφάλεια και το γενικότερο καλό των παιδιών μας, θέτει μια σειρά ερωτημάτων προς το 

Δήμο, που χρήζουν άμεσης απάντησης, αφού και στην από ημ/νια 27/6/2023 επιστολή της 

με αρ.πρωτοκόλου14863 στην οποία ζητάει συνάντηση με τον Δήμαρχο , τον Αντιδήμαρχο 

Τεχνικών Έργων & Παιδείας και τους Προέδρους των Σχολικών Επιτροπών, δυστυχώς δεν 

έχει λάβει καμία απάντηση. 

Καθώς η λήξη της σχολικής χρονιάς 2022-23 έχει επέλθει για την μεν Δευτεροβάθμια από 

τις 12/6/2023 (ολοκλήρωση Πανελληνίων) και για την μεν Πρωτοβάθμια από τις 15/6/2023 

και παράλληλα έχει ενεργοποιηθεί το πρόγραμμα επισκευής και συντήρησης  των σχολικών 

μονάδων Αντώνης Τρίτσης συνολικής αξίας άνω των 2.000.000 ευρώ, διερωτάται και 

αναζητά απαντήσεις για: 

- 5o Νηπιαγωγείο Χολαργού: Η Δημοτική Αρχή μετά από μία έντονη διαβούλευση με 

γονείς αναφορικά με την στέγαση του παραρτήματος, δεσμεύτηκε για την 

τοποθέτηση προκάτ αίθουσας βαρέως τύπου – δωρεά από την ΚΤΥΠ- και την 

ολοκλήρωση όλων εκείνων των εργασιών που απαιτούνται ώστε η αίθουσα να είναι 

λειτουργική και να μπορεί να στεγάσει το 3ο τμήμα του νηπιαγωγείου με την 

έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς. Πότε θα γίνουν τα ανωτέρω αφού και σε 

πρόσφατη επικοινωνία με τον Σύλλογο Γονέων του νηπιαγωγείου δόθηκε απάντηση 

πως ακόμη αναζητείται ο τρόπος  για την μεταφορά και τοποθέτηση της αίθουσας; 

 

- Παράρτημα 2ου Νηπιαγωγείου Παπάγου: Μετά την αιφνίδια απόφαση του Δήμου 

για μεταστέγαση στα παλιά πολυιατρεία Παπάγου λόγω λήξης μισθώματος  της 

μονοκατοικίας (ιδιοκατοίκηση) παρόλο που μέχρι και το Πάσχα διαβεβαίωνε ότι 

έχει κινηθεί νομικά ώστε για το σχολικό έτος 2023-2024 να έχει διασφαλίσει το 

ακίνητο για τα παιδιά, ακόμη δεν έχει ολοκληρωθεί η έκθεση από την Επιτροπή 

Καταλληλότητας και συνεπώς και οι απαραίτητες εργασίες για την μετατροπή του 

χώρου σε αίθουσα νηπιαγωγείου σύμφωνα με τις προϋποθέσεις που απαιτούνται 

από την νομοθεσία. Θα είναι έτοιμο να φιλοξενήσει τους μικρούς μαθητές στην 

έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς; 

 

- 6ο Νηπιαγωγείο Χολαργού: Οι βασικές εργασίες για εξαερισμό, κλιματισμό και 

θέρμανση δεν έχουν ολοκληρωθεί στην νέα αίθουσα που φτιάχτηκε επί της οδού 

Βεντούρη (αξίζει να σημειωθεί  ότι ετοιμάζεται και παραδίδεται από το χειμώνα και 

είναι καλοκαίρι) δεν έχουν γίνει. Πότε θα ολοκληρωθούν οι εργασίες; 

 

- 2ο-3ο Δημοτικού Παπάγου: Οι εργασίες θερμοπροστασίας των προκάτ αιθουσών, 

τις οποίες έχει δεσμευτεί η Δημοτική Αρχή ότι θα υλοποιήσει εντός των 

καλοκαιρινών διακοπών, δεν έχουν ξεκινήσει. Πότε θα ξεκινήσουν; 

 

- 1ο Λύκειο Χολαργού: Σε επανειλημμένες επιστολές του Συλλόγου Γονέων και 

Κηδεμόνων ο οποίος ζητάει να μάθει συγκεκριμένα για το πότε θα σταλθεί η νέα 

μελέτη ανακατασκευής του σχολείου στην Περιφέρεια ώστε να ξεκινήσει η 

διαδικασία εύρεσης χρηματοδότησης του έργου η απάντηση είναι αόριστη με 

διαφορετικό χρονικό ορίζοντα κάθε φορά. Πότε σκοπεύετε να στείλετε τη νέα 



μελέτη ανακατασκευής; 

 

- 4ο Νηπιαγωγείο και Δημοτικό Παπάγου: Πώς θα διασφαλίσει και πότε θα προβεί ο 

Δήμος σε όλες τις απαραίτητες εργασίες για την συνέχιση της οικοδόμησης του 

σχολικού συγκροτήματος; 

 

- 1ο Νηπιαγωγείο Παπάγου: Πότε θα πραγματοποιηθούν οι αναγκαίες εργασίες για 

ασφαλή προσέλευση των νηπίων από ξεχωριστή είσοδο από το 1ο Δημοτικό Παπάγου; 

 

- Πότε θα ξεκινήσουν οι προβλεπόμενες, για τους καλοκαιρινούς μήνες, εργασίες στα 1ο  

και 2ο Γυμνάσια Χολαργού; 

 

- Εργασίες που πρέπει να γίνουν όπως στο 5ο Νηπιαγωγείο Χολαργού και παράρτημα 2ου 

Νηπιαγωγείου Παπάγου από πού θα χρηματοδοτηθούν καθώς στην τελευταία ΔΕΠ του 

Δήμου στις 16/5/2023 ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων δήλωσε πως η Τεχνική Υπηρεσία 

δεν έχει δικό της κωδικό πληρωμών και για αυτό πολλές τεχνικές παρεμβάσεις, αν και 

μεγάλης κλίμακας, δίνονται από τις Σχολικές Επιτροπές. Υπενθυμίζουμε πως τα 

χρήματα των σχολικών επιτροπών καλύπτουν ανάγκες εξοπλισμού, πληρωμών ΔΕΚΟ, 

επιμορφωτικών σεμιναρίων, κάλυψη γραφικής ύλης νηπιαγωγείων  και μικρής 

κλίμακας τεχνικά έργα όπως αντικατάσταση σπασμένων παραθύρων, κλειδαριών κλπ ή 

έργα απεντόμωσης και απόφραξης.  

 

- Ποια είναι τελικά τα σχολεία στα οποία πραγματοποιούνται εργασίες σύμφωνα με το 

έργο Αντώνης Τρίτσης , ποιες είναι οι εργασίες αυτές και τι μέρος του 

προϋπολογισμένου ποσού έχει δαπανηθεί για ποια έργα καθώς μέχρι στιγμής δεν 

υπάρχει σαφής εικόνα και αυτό εμπεριέχει το κίνδυνο να μην γίνουν πολλές από αυτές 

που έχουν προβλεφθεί, παρόλο που έχουν ενταχθεί, κοστολογηθεί και χρηματοδοτηθεί  

από το συγκεκριμένο πρόγραμμα; Ποιο είναι το σαφές χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης 

των εργασιών σε κάθε σχολείο; Στην περίπτωση που το ποσό του προγράμματος δεν 

επαρκεί για την ολοκλήρωση των εργασιών , τι ποσό έκτακτης χρηματοδότησης έχει 

προβλεφθεί από τον Δήμο για τον σκοπό αυτό; 

 

- Αξιοσημείωτο δε, είναι πώς εργασίες που έχουν εγκριθεί και χρηματοδοτηθεί από το 

πρόγραμμα Αντώνης Τρίτσης  άρα έχουν υπογραφτεί από μηχανικούς όλων των 

φορέων που εμπλέκονται στο πρόγραμμα, να μην υλοποιούνται μετά από υπόδειξη του 

ανάδοχου εργολάβου αφού τα κρίνει ως μην αναγκαία και απαραίτητα….. 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα το 2ο-3ο Δημοτικό Παπάγου όπου το πρόβλημα των 

τουαλετών και της αποχέτευσης που για πολλά χρόνια ταλάνιζε όλη την σχολική 

κοινότητα, καθώς εγκυμονούσε σοβαρούς κινδύνους  για την ασφάλειας της υγιεινής 

των μαθητών, τελικά εντάχθηκε στο πρόγραμμα χρηματοδότησης  Αντώνης Τρίτσης  η 

πλήρης ανακατασκευή του με παράλληλες εργασίες διαμόρφωσης του αλσυλλίου που 

βρίσκεται εντός τους σχολείου (έργο μεγάλης κλίμακας και σύνθετο), ΔΕΝ ΘΑ γίνουν , 

αφού ο εργολάβος έκρινε πως δεν υπάρχει πρόβλημα. 

  



- Έχουν ζητηθεί από τις 15/5/2023 (επιστολή με αρ.Πρωτοκόλου 10854 και 

υπενθύμιση της επιστολής ημ/νια 23/6/2023) από την Τεχνική Υπηρεσία να 

σταλθούν στην Ένωση όλα τα πιστοποιητικά ασφαλείας (πυρασφάλεια, ΥΔΕ, 

εκθέσεις προσεισμικού ελέγχου, εκθέσεις Τεχνικών Ασφαλείας των σχολείων),  ως 

οφείλει να κάνει, για όλα τα σχολικά συγκροτήματα του Δήμου και ακόμη δεν έχει 

λάβει καμία απάντηση επί του συγκεκριμένου αιτήματος. 

 

- Επανειλημμένα η Ένωση ζητάει, μέσω αναφορών και συναντήσεων, μόνιμο και 

επαρκές προσωπικό καθαριότητας στα σχολεία μας καθώς κάθε χρόνο οι 

υπάρχοντες καθαριστές είναι λιγότεροι από αυτούς που πραγματικά χρειάζονται τα 

σχολεία του Δήμου, με αποτέλεσμα πολλές φορές να τίθεται θέμα ασφάλειας της 

υγιεινής των παιδιών. Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί ο Δήμος προς αυτήν την 

κατεύθυνση; Πώς θα διασφαλίσετε την άμεση αναπλήρωση σχολικών καθαριστών 

σε περιπτώσεις ασθένειας ή παραίτησης? Φέτος παρατηρήθηκε το φαινόμενο σε 

τέτοιες περιπτώσεις (απουσίας καθαριστών) να μην υπάρχει αντικατάσταση λόγω 

έλλειψης προσωπικού και σχολεία για μεγάλο χρονικό διάστημα να μένουν με έναν 

ή κανέναν καθαριστή με ό,τι αυτό συνεπάγεται. 

- Δεδομένου ότι το πρόγραμμα κοινωφελούς εργασίας έχει λήξει, ποιες είναι οι 

ενέργειες στις οποίες έχει προβεί η Δημοτική Αρχή, ώστε να εξασφαλίσει στα 

σχολεία υπαλλήλους γενικών καθηκόντων , οι οποίοι καλύπτουν κάθε χρόνο πάγιες 

και διαρκείς ανάγκες συνεπικουρώντας στην καθαριότητα , στην τραπεζοκομία, 

στην επιστασία και στην φύλαξη στα σχολεία της Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης; Σε 

ποιες ενέργειες θα προβεί η Δημοτική Αρχή για την τοποθέτηση υπαλλήλων 

γενικών καθηκόντων και στα σχολεία Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης;  

Όλα τα παραπάνω είναι μερικά από τα πολύ σοβαρά θέματα για τα οποία πρέπει η 

Δημοτική Αρχή να δώσει άμεσα ικανοποιητικές απαντήσεις προς όλη την σχολική κοινότητα 

ώστε να διασφαλίσει ότι το άνοιγμα των σχολείων τον Σεπτέμβρη θα μας βρει με 

κατάλληλα και ασφαλή σχολεία για τα παιδιά μας και ότι οι εξαγγελίες είναι πραγματικές 

και όχι προεκλογικές υποσχέσεις. Ζητάμε λοιπόν, εκ νέου ,τον ορισμό άμεσης συνάντησης 

με τον Δήμαρχο , τον Αντιδήμαρχο Τεχνικών Έργων & Παιδείας και τους Προέδρους των 

Σχολικών Επιτροπών.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   


